
АКЦЕНТИ В ПОДАЛЬШІЙ 
СПІВПРАЦІ РОЗСТАВЛЕНО
У першій декаді червня на Чорнобильській АЕС, повідомляє 
інформаційний відділ ДСП ЧАЕС, відбулася 
загальноукраїнська нарада Наглядової ради (USB) за 
програмою INSC Європейської комісії та українських 
партнерів. Мета заходу — обговорити хід проектів, які 
реалізуються в Україні за підтримки Єврокомісії

Місце проведення наради вибрали невипадково, оскільки переважна 
більшість згаданих вище проектів реалізується саме на промисловому 
майданчику Чорнобильської АЕС. Крім представників CK, J S O  і генераль
ного директора станції Ігоря Грамоткіна, в заході взяли участь заступник 
міністра Мінпаливенерго Наталія Шумкова, представники від Міністер
ства економіки, М НС, Мінпаливенерго, Держатомрегулювання України, 
НАЕК "Енергоатом" та секретаріату Кабінету Міністрів України.

У межах наради розглядалися питання, що стосуються "заключних 
кроків" перед підписанням Меморандуму про співпрацю між Україною та 
Є K. Крім цього, учасники обговорили хід виконання рішень засідання 
USB, яке відбулося у червні минулого року. Були також проаналізовані 
статус виконання програм TACIS і INSC та певні інформаційні питання, а 
ще затверджено програму дій АР 2010.

Щодо проектів, які реалізуються на території ЧАЕС, то представник 
ЄК пан Ренато Мело з цього приводу зауважив присутнім, що більшість 
із них, це стосується й програм, просувається доволі вдало. Тим проектам, 
які мають очевидні складнощі у реалізації, необхідно приділити значну 
увагу, а можливо, в деяких випадках, змінити терміни їхнього завершен
ня. Проте в будь-якому разі во
ни неодмінно мають бути завер
шені. В цілому ж пан Мело висо
ко оцінив внесок України у реа
лізацію згаданих проектів.

Резюмуючи зустріч, заступ
ник міністра М НС Володимир 
Холоша, котрий головував на на
раді, підкреслив: "Сьогоднішня 
зустріч пройшла під знаками та
ких понять, як "разом" і "спіль
ними зусиллями”. Саме такі ха
рактеристики найчастіше звуча
ли у виступах учасників. Споді
ваюся, й подальша наша спів
праця будуватиметься саме так".

На Чорнобильському м ай
данчику учасники наради також 
відвідали промисловий ком 
плекс поводження з твердими 
РАВ, де зараз проходять "гарячі" 
випробування, й оглядовий па
вільйон об'єкта "Укриття", після 
чого побували на комплексі 
"Вектор" та місті Прип'ять.


